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Panie Przewodniczący! 

Wysoka Rado! 

 

 Przedkładam sprawozdanie z prac Burmistrza Barlinka za okres od dnia 15 września 
2010r. do dnia 19 października 2010r. 
W tym czasie odbyło się 5 posiedzeń Burmistrza Barlinka z zespołem kierowniczym i 
rozpatrzono następujące sprawy: 
 
 
   I.     W zakresie spraw finansowych:  

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Lutówko o 

dofinansowanie w kwocie 100,00 zł na sprzątanie świata w ramach Funduszu 
Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane 
zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2010r. 

 
2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Żydowo o 

dofinansowanie w kwocie 100,00 zł organizacji zawodów wędkarskich w 
ramach Funduszu Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż 
wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 
2010r. 

 
3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Żydowo o 

dofinansowanie w kwocie 536,00 zł. na zakup materiałów na remont drogi 
gminnej w ramach Funduszu Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył 
wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu 
Sołeckim na 2010r. 

 
4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Lidera Pojezierza w Barlinku 

dotyczący poręczenia kredytu obrotowego w rachunku kredytowym w 
wysokości 33.000,00 zł w GBS. Wniosek dotyczący powyższego został 
przedstawiony Radzie Miejskiej na sierpniowej Sesji. W związku z nie 
wyrażeniem zgody Rady Miejskiej na poręczenie w/w kredytu burmistrz 
ustosunkował się negatywnie do powyższego wniosku.   

 
5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Związku Nauczycielstwa 

Polskiego  Zarząd Oddziału Barlinek w sprawie zryczałtowanego 
wynagrodzenia dla Koordynatora Społecznej Inspekcji Pracy oraz 
sfinansowania szkolenia dla SIP. Burmistrz przedmiotowy wniosek przekazał 
według kompetencji do PG Nr 1 w Barlinku celem rozpatrzenia.  

 
6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem SM "ASTRA" w Mostkowie z 

prośbą o dofinansowanie utrzymania punktu pocztowego w kwocie 250,00 zł 
miesięcznie. Burmistrz wyraził zgodę na wsparcie finansowe na mocy 
stosownego porozumienia do końca 2010 roku w kwocie 200,00 zł pod 
warunkiem przedstawienia do wglądu umowy zawartej z ajentem. 

 
7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Dzikowo o 

dofinansowanie zakupu artykułów spożywczych w związku z organizacją 
dożynek w kwocie 350,00 zł w ramach Funduszu Sołeckiego. Burmistrz 
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pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały 
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2010r. 

 
8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Płonno o 

dofinansowanie organizacji Święta Pieczonego Ziemniaka w kwocie 200,00 zł 
w ramach Funduszu Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, 
gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu 
Sołeckim na 2010r. 

 
9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Płonno o 

dofinansowanie organizacji Festynu Rodzinnego w kwocie 200,00 zł w ramach 
Funduszu Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż 
wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 
2010r. 

 
10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Krzynka o 

dofinansowanie zakupu nakładek antypoślizgowych na schody do Świetlicy 
Wiejskiej w kwocie 500,00 zł w ramach Funduszu Sołeckiego. Burmistrz 
pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały 
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2010r. 

 
11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Krzynka o 

dofinansowanie zakupu zakupu tablic korkowych do Świetlicy Wiejskiej w 
kwocie 300,00 zł w ramach Funduszu Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie 
rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane 
w Funduszu Sołeckim na 2010r. 

 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Stowarzyszenia Pomocy 
Dzieciom "BRATEK" o zwiększenie dotacji Na Niepubliczne Przedszkole 
Specjalne "Bratek" od dnia 01.09.2010r. w kwocie 113.104,64 zł.. Burmistrz 
wyraził zgodę na przyznanie w 2010 roku 50% kwoty ze względu na 
możliwości budżetowe. Od roku 2011 nastąpi pełna płatność - 100% 
wnioskowanej kwoty. 

 
13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Miejskiego Klubu Sportowego 

"POGOŃ" z prośbą o pomoc finansową w wysokości 35.000,00 zł na bieżące 
funkcjonowanie klubu. Burmistrz wyraził zgodę na przyznanie kwoty 
20.000,00 zł. Należy ustalić z Prezesem w/w Klubu, w jakiej formie zostaną 
przekazane przedmiotowe środki. 

 
14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Lutówko o 

dofinansowanie organizacji Dnia Seniora w kwocie 300,00 zł w ramach 
Funduszu Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż 
wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 
2010r. 

 
15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Dziedzice o 

dofinansowanie obchodów Dni Pieczonego Ziemniaka w kwocie 500,00 zł w 
ramach Funduszu Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż 
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wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 
2010r. 

 
16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem SP 1 w Barlinku z prośbą o 

zakup 60 par kijów NW dla szkoły. Burmistrz przekazał kwotę 7.000,00 zł na 
zakup przedmiotowych kijków. 

 
 
 

 
   II.    W zakresie spraw inwestycyjnych: 

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Projekty i Nadzory w 

Budownictwie Drogowym G. Nowacki ul. Promienista 9 Poznań o 
uzgodnienie lokalizacji projektowanego zjazdu na działkę 167/81 z ulicy 
łączącej ul. 31 Stycznia i ul. Podwale. Po analizie burmistrz wyraził zgodę na 
powyższe.    

 
2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wyboru drogi do wniosku o 

dofinansowanie z FOGRu. Po przedstawieniu Radzie Miejskiej zestawienia 
dróg z prośbą o wskazanie drogi, na którą winien być złożony wniosek o 
uzyskanie dofinansowania z FOGR-u jedynie Komisja Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej, Budownictwa, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
wyraziła swoją opinie w przedmiotowej sprawie wskazując drogę Strąpie-
Nowa Dziedzina (w technologii z tłucznia kamiennego). Komisja Finansowo-
Budżetowa i Planowania Gospodarczego nie wskazała żadnej drogi natomiast 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Praworządności wnioskuje, by przy 
wyborze drogi wziąć pod uwagę względy społeczne, tj. ilość korzystających z 
drogi, obecny stan techniczny itp. 
Burmistrz po analizie wybrał drogę Strąpie - Nowa Dziedzina, wykonanie w 
technologii tłuczniowej. Wszelkie działania związane z przygotowaniem 
dokumentacji na w/w zadanie zostaną podjęte od stycznia 2011 roku ze 
względu na brak środków w tegorocznym budżecie na przedmiotowe zadanie. 

 
3.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych o uzgodnienie 

przebiegu sieci wodociągowej w drodze nr dz. 219 w m. Ożar. Po analizie 
Burmistrz wyraził zgodę na powyższe. Polecił zawrzeć stosowna umowę z 
wnioskodawcą.  

4.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Firmy „SPRINT” o ustalenie 
projektowej trasy przyłącza telekomunikacyjnego w ulicy Wylotowej, 
Jeziornej w celu podłączenia budynków przy ul. Jeziornej 13 i 14. Po analizie 
burmistrz rozpatrzył wniosek pozytywnie. 

5.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem BTBS Sp. z o. o. o zakup 
materiałów budowlanych w celu wykonania chodnika przy nieruchomości 
położonej przy ul. Niepodległości 10. Burmistrz na powyższy cel przekaże 
krawężnik drogowy oraz kostkę brukową typu polbruk, pozostałe materiały 
oraz koszt wykonania pozostaje po stronie BTBS Sp. z o. o.  
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6.   Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą przebudowy stadionu miejskiego wraz 
z zapleczem techniczno-socjalnym – Etap I. W związku z brakiem sterowania 
oświetlenia terenu z rozbiciem na całonocne i północne burmistrz ustalił: 
oświetlenie północne- wszystkie lampy; oświetlenie całonocne - lampy numer 1-
01, 1-03, 1-06, 1-09, 1-11, 1-14, 1-16, 1-18, 1-21, 1-24, 1-27, 1-31. 

 
7.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z ze sprawą wykonania boisk sportowych w 

ramach budowy kompleksu ,,Moje Boisko- Orlik 2012” w Mostkowie, gmina 
Barlinek. Dyrektor Szkoły Podstawowej w Mostkowie zgłosiła, iż w dniu 
02.09.2010r. w szkole powstały liczne rysy i pęknięcia na podłodze oraz na 
ścianach. Prawdopodobnie powstały one na skutek upadku ściętej topoli w pobliżu 
szkoły. Dnia 06.09.2010r. odbyło się spotkanie na terenie szkoły z wykonawcą, 
dyrektorem szkoły oraz inspektorem nadzoru. Wykonawca stwierdził, iż kierunek i 
charakter pęknięć świadczy o osiadaniu budynku. Wykonawca zgłosił również 
zewnętrzne pęknięcia na budynku. Burmistrz polecił wystosować pismo do 
Dyrektor SP w Mostkowie jako zarządcy nieruchomości o podjęcie działań 
mających na celu usunięcie w/w rys i pęknięć w budynku szkoły, oraz o 
zainteresowanie i zaangażowanie w proces inwestycyjny. 

 
8.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały intencyjnej w sprawie 

zabezpieczenia środków finansowych na zadanie pn: „Remont ulicy Stodolnej w 
Barlinku. Burmistrz zaopiniował go pozytywnie i postanowił skierować do Rady 
Miejskiej w/m. 
 

9.  Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wzmocnienia fundamentów narożnika 
budynku PG nr 1 segment E przed osiadaniem. Należałoby wykonać całkowity 
remont w/w narożnika zgodnie z opracowaną dokumentacją. Burmistrz podjął 
decyzję o awaryjnym wykonaniu remontu kanalizacji deszczowej. Koszt zostanie 
pokryty ze środków finansowych Publicznego Gimnazjum Nr 1 w Barlinku.  

 
10. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą Lokalnego Programu Rewitalizacji 

miasta Barlinek na lata 2010-2020. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem 
uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji miasta Barlinek 
na lata 2010-2020. Burmistrz zaopiniował go pozytywnie i postanowił skierować 
do Rady Miejskiej w/m. 
 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy "TREG" Sp. z o. o. ul. Za 
Dworcem 1d Złotów z prośbą o wyrażenie zgody na umieszczenie 2 tablic 
reklamowych przy ul. Strzeleckiej -dz. nr 212 obr. 2 B-ek oraz przy ul. Pełczyckiej 
-dz. nr 10 obr. 2 B-ek. Po analizie burmistrz negatywnie rozpatrzył przedmiotowy 
wniosek. 

 
12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją nt. ustaleń z BOK, ROŚ, 

dotyczących osiągnięcia założonych do realizacji wskaźników rezultatu realizacji 
projektu pn. „Przebudowa boiska piłkarskiego wraz z zapleczem techniczno-
socjalnym przy ul. Sportowej w Barlinku” współfinansowanego z Regionalnego 
Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego na lata 2007-2013. 
We wniosku założono: 32 tys. osób korzystających z obiektów sportowych w roku 
2011 + przyrost o 2 tys. do roku 2016 oraz 25 000 osób korzystających 
wybudowanych zapleczy techniczno – socjalnych w roku 2011 + przyrost do roku 
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2016). Burmistrz ustalił, iż z ramienia Gminy Barlinek za monitorowanie 
wskaźników rezultatu odpowiedzialny będzie RGM. 

 
13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami ofert na wycinkę drzewa na terenie 

stadionu miejskiego. Wpłynęły 2 oferty. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą 
za cenę 1.300,00 zł brutto firmy LIBRA J. Liśkiewicz Barlinek. 

 
14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na wykonanie tymczasowego chodnika 

do szkoły Podstawowej Nr 4. Ze względu na odległe terminy przedstawione przez 
wykonawców na wykonania w/w zadania burmistrz polecił uzyskać prawo do 
dysponowania działką i zgłoszenie robót budowlanych oraz podjąć działania 
mające na celu jak najszybsze wykonanie chodnika. 

 
15. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wykonania boisk sportowych w ramach 

budowy kompleksu ,,Moje Boisko- Orlik 2012” w Mostkowie, gmina Barlinek. 
Wykonawca ustosunkował się do protokołu ze spotkania w dniu 06.09.2010r. 
odnośnie pęknięć na ścianach budynku SP Mostkowo. Twierdzi, iż usterki są 
typowe dla osadzania się budynku. Natomiast kostka brukowa znajdująca się koło 
szkoły zostanie naprawiona przed oddaniem inwestycji. Burmistrz zapoznał się 
powyższą informacją, jednocześnie polecił poinformować o powyższym Dyrektor 
SP w Mostkowie.    

 
16. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą remontu obiektu zaplecza socjalnego 

boiska sportowego w Mostkowie. Wystąpiły istotne problemy, które zostały 
zauważone w projekcie. Burmistrz zapoznał się z opinią inspektora nadzoru oraz 
Wykonawcy. Według wykonawcy występują wątpliwości dotyczące większego 
zakresu zamówienia opisanego dokumentacją projektową od zakresu określonego 
przez Zamawiającego.       

 
17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem o zwiększenie środków na bieżące 

utrzymanie dróg w kwocie 20.000,00 zł. Po analizie burmistrz wyraził zgodę na 
powyższe. 

 
18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na przebudowę drogi wewnętrznej w 

zakresie budowy chodnika do SP Nr 4. Wpłynęły 3 oferty. Burmistrz wybrał ofertę 
za cenę 10.000,00 zł brutto firmy ZUHO PT T. Przybyłek, Barlinek ze względu na 
najszybszy termin realizacji w/w zadania. 

 
19. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wzmocnienia fundamentów narożnika 

budynku PG nr 1 segment E przed osiadaniem. Zdaniem PWK "Płonia" należy 
zlecić wykonanie inwentaryzacji sieci kanalizacyjnej i deszczowej. Burmistrz 
Barlinka polecił PG Nr 1 zlecić wykonanie w/w inwentaryzacji.   

 
20. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na przetarg „Remont nawierzchni 

chodnika ul. Armii Polskiej w Barlinku”. Wpłynęły 3 oferty. Burmistrz wybrał 
ofertę najkorzystniejszą za cenę 60.390,00 zł brutto firmy "MAR-BUD" Budowa i 
remonty dróg i placów M. Szczuka ul. Widok 5/27, Barlinek.   
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21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacjami na temat prowadzonych 
inwestycji, kwestie etapu, na jakim się znajdują oraz planowany termin 
zakończenia. Burmistrz polecił, aby na zadania inwestycyjne zawierana była 
umowa standardowa (dla wszystkich inwestycji taka sama). Burmistrz polecił 
szczególny nacisk kłaść na proceduralne prowadzenie inwestycji.  

 
22. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zamontowania tablic z informacją o 

dofinansowaniu realizacji projektu "Termomodernizacja budowy użyteczności 
publicznej Powiatu Myśliborskiego" z funduszy unijnych. Występuje konieczność 
postawienia w/w tablic przy SP Nr. 1, PG Nr. 1 w związku z podpisaną umową o 
dofinansowanie. Szacunkowy koszt wykonania 2 tablic to kwota ok. 1.000,00 zł 
brutto. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe.  

 
23. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą przesunięcia terminu wykonania 

placów zabaw "Radosna Szkoła" przez wykonawcę ze względu na niemożność 
uzyskania płytek niezbędnych do wykonania w/w zadania. Burmistrz wyraził 
zgodę na powyższe ze względu, iż jest to przyczyna niezależna od wykonawcy. 

 
24. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją nt. IV edycji programu "Moje boisko 

Orlik 2012" i terminu składania wstępnych deklaracji udziału w programie. 
Burmistrz ustosunkował się negatywnie do powyższego, nie składamy deklaracji o 
dofinansowanie. 
 

25. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą aktualizacji Planu Rozwoju Lokalnego 
Miasta i Gminy Barlinek. Sprawa dotyczy włączenia do WPI ( stanowiącego 
element Planu Rozwoju Lokalnego Miasta i Gminy Barlinek) zadań gminy ujętych 
w tab. nr 28 Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Barlinek na lata 2010-2020 
oraz wyrażenia zgody na zastosowanie w tym celu § 7 Zarządzenia 106/2006 
Burmistrz Miasta i Gminy Barlinek. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe. 

 

26. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na remont słupów oświetleniowych 
przy parkingu na ul. Św. Bonifacego w Barlinku. Wpłynęły 2 oferty. Burmistrz 
wybrał ofertę najkorzystniejszą za cenę 3.450,00 zł brutto firmy Zakład Usług 
Elektrycznych i Automatyki M. Czechowski, Barlinek. 

 
27. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą budowy wodociągu w m. Okunie. 

Mieszkańcy m. Okunie sygnalizują o ciągłym braku wody w istniejących 
studniach. Burmistrz polecił przedłożyć wniosek o ujęcie inwestycji w budżecie na 
2011 rok oraz rozpocząć procedurę wykonania dokumentacji na w/w zadanie.  

 

28. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały intencyjnej w sprawie 
zabezpieczenia środków finansowych na zadanie pn. " Budowa ścieżki rowerowej 
z Barlinka do Krzynki". Burmistrz zaopiniował pozytywnie przedmiotowy projekt 
uchwały i polecił przedłożyć do Rady Miejskiej w/m.  

 

29. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem o zawarcie umowy na budowę sieci 
wodociągowej na dz. nr 150/47 obr. Krzynka w celu zaopatrzenia w wodę 2 
budynków na dz. nr 150/46. Burmistrz po analizie wyraził zgodę na powyższe. 
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30. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem o wyrażenie zgody na usytuowanie 
bram wjazdowych na dz. nr 277/4 -dostęp przez drogę wewnętrzną do ul. 
Moniuszki. Burmistrz wyraził zgodę na korzystanie z drogi wewnętrznej na 
podstawie zawarcia stosownej umowy.    
 

31. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Radnego Romualda Romaniuka o 
włączenie do Wieloletniego Planu Inwestycyjnego ( stanowiącego element Planu 
Rozwoju Lokalnego Miasta i Gminy Barlinek ) inwestycji mającej na celu 
"poprawę stanu boiska wiejskiego i budowę boiska wielofunkcyjnego w 
Rychnowie". Burmistrz wyraził pozytywne stanowisko, co do poprawy stanu 
infrastruktury sportowej w Rychnowie, dlatego też proponuje złożenie "Wniosku 
przedsięwzięcia inwestycyjnego do PRL", który umożliwi rozpatrzenie zasadności 
ujęcia zadania w Planie Rozwoju Lokalnego Miasta i Gminy Barlinek i 
Wieloletnim Planie Inwestycyjnym.  

 
32. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zalania Parku w Dzikowie. Burmistrz 

polecił wykonać stosowne prace celem wykonania przejezdności przez Park w 
Dzikowie. Szacunkowy koszt wykonania zadania to kwota ok. 8.000,00 zł. 

 
33. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie uchwalenia "Planu Rozwoju Lokalnego Miasta i Gminy Barlinek na lata 
2007-2013" ( zmiana WPI ). Burmistrz wprowadził zmiany do przedmiotowego 
projektu uchwały i polecił przekazać do Rady Miejskiej w/m. 

 

34. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Strąpie o instalację punktu 
świetlnego w Strąpiu. Sołtys Strąpia wnioskuje o zamontowanie 1 lampy 
oświetleniowej w miejscu gdzie mieszka 6 rodzin a teren nie jest oświetlony, co 
utrudnia poruszanie się mieszkańców po zmroku. Burmistrz wyraził zgodę na 
powyższe. 

 

35. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacjami dotyczącymi przeprowadzonej 
kontroli prawidłowości eksploatacji i konserwacji Boiska Orlik 2012 przy PG Nr 
1. Podczas Kontroli prawidłowości eksploatacji i konserwacji boiska stwierdzono, 
iż jest prawidłowo eksploatowane, natomiast okresowej konserwacji dokonała 
firma, która nie posiada autoryzacji instalatora nawierzchni. Jest to niezgodne z 
warunkami gwarancji udzielonej przez Wykonawcę obiektu, co grozi jej utratą. 
Burmistrz nakazał PG Nr 1 przedkładać bieżące informacje o przeprowadzanych 
konserwacjach, które należy wykonywać zgodnie z gwarancją. 

 

36. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zagospodarowania parku i 
infrastruktury sportowej w Mostkowie - remont budynku szatniowego. Burmistrz 
zapoznał się z kosztorysem wykonawcy na prace dodatkowe oraz stanowiskiem 
Inspektora Nadzoru w stosunku do projektu. Burmistrz polecił zorganizować 
spotkanie z Wykonawcą oraz Inspektorem Nadzoru w celu negocjowania 
warunków przedstawionych w kosztorysach na roboty dodatkowe. 

 

37. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych dot. wykonania 
drogi gminnej nr 52/6 przy ul. Wiśniowej, Moczkowo. Przedmiotowy wniosek 
zostanie rozpatrzony przy opracowywaniu projektu na budowę ulicy Wiśniowej. 
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38. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Radcy Prawnego M. Iglewskiej w 
sprawie zamknięcia drogi ul. 31 Stycznia, Podwale oraz przesłania zatwierdzonej 
stałej organizacji ruchu na przedmiotowym terenie. Burmistrz polecił wystosować 
pismo do wnioskodawcy z informacją, iż Gmina Barlinek nie wydała zezwolenia 
na zamknięcie w/w drogi. Obowiązek zapewnienia organizacji ruchu na 
przedmiotowym terenie spoczywa na inwestorze, którym jest Berlin Group 
Development Sp. z o. o. zgodnie z zawartą umową przez Gminę Barlinek.   

 
39. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Przedsiębiorstwa Budowlano- 

Remontowego "PBR" w Barlinku o zmianę trasy sieci wodociągowej i kanalizacji 
deszczowej z przejścia pod kanałem w ciągu ul. Fabrycznej - dz. nr 554/1 na 
przejście pod kanałem obok mostka ze strony zachodniej. Burmistrz 
przedmiotowy wniosek rozpatrzył pozytywnie.  

 
40. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją na temat uwarunkowań realizacji 

inwestycji - budowa boiska Orlik 2012 w Mostkowie i stanu jej zaawansowania. 
RI. IX. poinformowała o niskim stopniu zaawansowania robót i zagrożeniu 
dotrzymania przez wykonawcę terminu realizacji inwestycji (15.10.10r.). RI.VI. 
przedstawił obowiązki gminy wynikające z umowy zawartej pomiędzy Gminą a 
Ministerstwem Sportu i Turystyki o dofinansowanie w/w inwestycji. Zgodnie z 
umową o dofinansowanie Gmina Barlinek ma obowiązek przedstawić najpóźniej 
do dnia 31.11.2010r. wniosek o płatność zawierający faktury na kwotę 323.000,00 
zł dotyczące nawierzchni boisk ich ogrodzenia i oświetlenia. W przypadku 
niedotrzymania terminu złożenia wniosku o płatność Ministerstwo Sportu może 
rozwiązać umowę o dofinansowanie. Burmistrz polecił wystosować pismo do 
wykonawcy z żądaniem przyśpieszenia prac oraz zaproszenia na spotkanie dnia 
12.10.2010r. celem omówienia zaistniałej sytuacji . Jeśli wykonawca poinformuje 
o niewykonaniu zadania w terminie burmistrz zobowiązał RI aby wystosować 
pismo do Ministerstwa Sportu i Turystyki z prośbą o aneksowanie złożenia 
wniosku o płatność.      

 
 

 
   III.       W zakresie spraw rozwoju gospodarczego: 

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dotyczącą wniosków gminnych o 
ustalenie warunków zabudowy i zagospodarowania terenów. SKO w 
Szczecinie decyzją z dnia 31 sierpnia 2010 roku znak: 
SKO/Ma/420/3615/2010 uchyliło decyzję Burmistrza Barlinka o warunkach 
zabudowy w związku z art. 24 § 1 pkt kpa, który mówi o wyłączeniu od 
udziału w postępowaniu w sprawie, gdzie stroną wnioskującą o wydanie 
decyzji o warunkach zabudowy jest Gmina Barlinek, zaś organem właściwym 
do wydania decyzji Burmistrz Barlinka. Z uwagi na powyższe burmistrz 
postanowił, iż stroną wnioskującą o warunki zabudowy będzie BTBS Sp. z o. 
o.  

 
2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dalszego postępowania w sprawie 

sprzedaży działek gruntu położonych w Płonnie po pierwszych zakończonych 
wynikiem negatywnym przetargach. Burmistrz polecił wstrzymać 
postępowanie.   
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3. Burmistrz zapoznał się z ofertami na wykonanie wymiany instalacji 

elektrycznej w Remizie Strażackiej w Rychnowie. Burmistrz postanowił 
odłożyć sprawę do analizy w zakresie ustalenia środków na sfinansowanie 
powyższego zadania.  

 
4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Lutówko o 

dofinansowanie w kwocie 100,00 zł na organizację Pieczonego Ziemniaka w 
ramach Funduszu Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż 
wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 
2010r. 

 
5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawę uzgodnienia koncepcji 

zagospodarowania Parku w Dzikowie. Burmistrz zapoznał się z koncepcją 
zagospodarowania i zaakceptował ją pozytywnie. 

 
6. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dalszego ciągu postępowania w 

sprawie zagospodarowania terenów przy ul. Przemysłowej w Barlinku. 
Burmistrz polecił wszcząć postępowanie podziałowe nieruchomości 
przeznaczonych do zbycia. 

 
7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych dotyczący 

podziału i sprzedaży działek nr 197/5, 197/7, 780/12. Jako właściciel działki 
780/18 sąsiadującej z działką 780/12 wnioskodawca zwraca się z prośbą o 
uwzględnienie jako korzystającego z w/w działek stanowiących obecnie 
wspólnie użytkowaną drogę gospodarczą na zapleczu zabudowy pierzei Rynku 
w Barlinku. Zbyta została działka na rzecz wnioskodawcy pozostałe działki 
zostaną odsprzedane na rzecz pozostałych właścicieli terenu przy ul. Rynek 
Korzystanie z terenu uzgadniać należy z właścicielami sąsiadujących gruntów. 

 
8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych o rozpoczęcie 

procesu sprzedaży garażu zlokalizowanego w budynku wielorodzinnym 
położonym w Barlinku przy ul. Chmielnej 3. Wnioskodawcy są dzierżawcami 
przedmiotowego garażu. Po analizie burmistrz wyraził zgodę na powyższe. 
Polecił przystąpić do sprzedaży przedmiotowego garażu - przedłożyć do Rady 
Miejskiej w/m projekt uchwały o wyrażenie zgody na zbycie przedmiotowego 
lokalu. 

 
 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Żydowo o 
dofinansowanie w kwocie 600,00 zł na zakup rur potrzebnych do remontu 
drogi gminnej w ramach Funduszu Sołeckiego. Burmistrz rozpatrzył 
przedmiotowy wniosek negatywnie. Niezasadny jest w/w zakup z uwagi na 
inne możliwości rozwiązani problemu odprowadzania wód z drogi. 

 
10. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie zbycia w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości gruntowej dz. nr 660/10 położonej w 
Barlinku przy ul. Sportowej w celu poprawienia warunków zagospodarowania 
przyległej nieruchomości. 
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11. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie zbycia w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości gruntowej dz. nr 660/3 położonej w Barlinku 
przy ul. Sportowej w celu poprawienia warunków zagospodarowania 
przyległej nieruchomości. 

 
12. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie ogłoszenia wykazu 

nieruchomości przeznaczonej do sprzedaży położonej w miejscowości 
Krzynka. 

 
13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o sprzedaż 

gruntu przyległego na całej długości działki rolnej nr 42/7 obr. Osina 
stanowiącej własność Gminy Barlinek. Wnioskodawcy chcą nabyć część 
działki nr 55 na której znajduje się wewnętrzna droga dojazdowa. Po analizie 
burmistrz negatywnie rozpatrzył wniosek ze względu na drogę dojazdową 
znajdującą się na w/w działce. 

 
14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z zawiadomieniem Wójta Kłodawy o 

przystąpieniu do sporządzenia mpzp dla obr. Santocko. Burmistrz nie wniósł 
żadnych wniosków, ponieważ obręb Santocko nie graniczy z Gminą Barlinek.  

 
15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z protokołem Gminnej Komisji 

Urbanistyczno- Architektonicznej i wniesionymi przez nią uwagami do 
projektu zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Barlinek w obr. Krzynka i Płonno i postanowił odrzucić 
m. in. uwagi Komisji do rozwiązań funkcjonalno- przestrzennych przyjętych 
dla dz. nr 287, 2/1, 23/1, 37/1. Tym samym podtrzymał dla tych działek 
funkcje: dz. nr 287- LZ/PE/UT, dz. nr 23/1, 37/1, 2/1 - PMU. Burmistrz 
postanowił również podtrzymać pozostałe rozwiązania funkcjonalno- 
przestrzenne zaproponowane w projekcie zmiany studium, a uwzględnić tylko 
zasadne uwagi dotyczące pewnych oznaczeń symbolicznych i graficznych 
użytych na rysunku studium oraz zasadne uwagi do opracowania 
ekofizjograficznego i prognozy oddziaływania na środowisko sporządzonych 
na potrzeby przedmiotowej zmiany studium.  

 
16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem planu zagospodarowania 

przestrzennego województwa zachodniopomorskiego. Po przeanalizowaniu 
materiałów burmistrz wniósł uwagi do przedmiotowego projektu. 
Przedmiotowe uwagi w załączonym wniosku. 

 
17. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie sprzedaży w trybie 

bezprzetargowym działek gruntu położonych w Barlinku przy ul. Gorzowskiej 
w celu poprawienia warunków zagospodarowania przyległej nieruchomości. 

 
18. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie sprzedaży w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości gruntowej położonej w Barlinku przy ul. 
Fabrycznej- dz. nr 569/1 na rzecz użytkowników wieczystych tej 
nieruchomości. 

 
19. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie sprzedaży w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości gruntowej położonej w Barlinku przy ul. 
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Fabrycznej- dz. nr 569/4 na rzecz użytkowników wieczystych tej 
nieruchomości. 

 
20. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o wyrażenie 

zgody na rozłożenie na raty kwoty do zapłaty za nabycie działek gruntu 246/4, 
246/19,246/20 położonych przy ul. Gorzowskiej w Barlinku. Burmistrz 
wyraził zgodę na powyższe, kwotę do zapłaty rozłożył na 10 rat rocznych. 

 
21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z opinią BTBS Sp. z o.o. na temat 

przyłączenia budynku remizy OPS w Rychnowie do pieca c.o. usytuowanego 
w budynku Rychnów 56. W w/w budynku znajduje się kotłownia lokalna 
opalana paliwem stałym obsługiwana przez Zakład Produkcyjno- Usługowy 
"EKO-ENERGIA" S. Weraksa ul. Wyspiańskiego 4 Barlinek, który jest 
właścicielem kotła grzewczego usytuowanego w kotłowni. Burmistrz polecił 
zlecić podłączenie budynku remizy OSP do w/w kotłowni. 

 
22. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wykonania ogrodzenia przy 

Remizie OSP w Łubiance w Ramach Funduszu Sołeckiego. Sołtys Łubianki 
wnioskował o wykonanie ogrodzenia z metalowej siatki. Burmistrz rozpatrzył 
wniosek negatywnie polecił przeanalizować przedmiotowy wniosek pod kątem 
wyboru wykonania innego wariantu ogrodzenia.  

 
23. Burmistrz Barlinka polecił RG wystosować pismo do Gminnej Komisji ds. 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych o przeanalizowanie możliwości 
przeciwdziałania sprzedaży i używania przez młodzież niebezpiecznych 
środków odurzających "dopalaczy" oraz opinię o ich dotychczasowych 
skutkach na terenie miasta i gminy Barlinek i przedstawienie informacji o 
podjętych czynnościach w w/w sprawie.  

 
24. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie ogłoszenia wykazu 

nieruchomości przeznaczonej do sprzedaży położonej w Rychnowie dz. nr 
424/1. 

 
25. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Komisji Finansowo-Budżetowej 

i Planowania Gospodarczego o przygotowanie projektu uchwały o zbycie 
działek gruntu o numerach od 799/6 do 799/13 położonych w Barlinku między 
ulicą Gorzowską i Okrężną. W trakcie opiniowania projektu uchwały w 
sprawie wyrażenia przez Radę Miejską w/m zgody na zbycie w/w działek 
Komisja Finansowo- Budżetowa i Planowania Gospodarczego złożyła wniosek 
o przygotowanie projektu uchwały o zbycie dziełek nr 799/6 do 799/13. 
Burmistrz wyraził zgodę na zbycie działek nr 799/10, 799/11, 799/12, 799/13 
pozostałe są wyłączone z procesu sprzedaży. W/w działki zostaną zbyte w 
jednym przetargu. 

 
26. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały w sprawie ustalenia 

liczby nowych licencji na wykonywanie transportu drogowego taksówką na 
terenie Gminy Barlinek przeznaczonych do wydania w 2011 roku. Burmistrz 
zaopiniował pozytywnie przedmiotowy projekt uchwały i polecił przedłożyć 
do Rady Miejskiej w/m. 
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27. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na zakup mebli kuchennych do 
Świetlicy Wiejskiej w Żydowie. Wpłynęła 1 oferta. Burmistrz wybrał 
powyższą ofertę z kwotę 728,12 zł brutto firmy Fabryka Mebli " Bodzio" ul. 
Synowska 16 56-416 Twardogóra. 

 
28. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na zakup krzeseł i stołów do 

Świetlicy Wiejskiej w Żydowie. Wpłynęła 1 oferta. Burmistrz wybrał 
powyższą ofertę z kwotę 5.912,97 zł brutto firmy Meblo-Styl ul. Zwycięzców 
35, 78-460 Barwice. 

 
29. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na zakup naczyń do Świetlicy 

Wiejskiej w Żydowie. Wpłynęła 1 oferta. Burmistrz wybrał powyższą ofertę z 
kwotę 568,36 zł brutto firmy "A-Z Gastro" ul. Wiejska 122 A, 45-303 Opole. 

 
30. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wniosek osoby fizycznej o wykup 

pomieszczenia byłej kotłowni zaadaptowanego na sklep spożywczy znajdujący 
się w budynku wielorodzinnym przy ul. Ogrodowej 23a. Wnioskodawca chęć 
nabycia uzasadnia poniesionymi już nakładami na ulepszenie pomieszczenia 
oraz potrzebą ocieplenia ścian zewnętrznych. Burmistrz negatywnie rozpatrzył 
przedmiotowy wniosek, ponieważ budynek, w którym znajduje się 
przedmiotowy lokal zgodnie z wieloletnim programem gospodarczym 
mieszkaniowego zasobu gminy nie podlega prywatyzacji. 

 
31. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na wykonanie stolarki okiennej w 

świetlicy wiejskiej w Moczkowie. Wpłynęły 3 oferty. Burmistrz wybrał ofertę 
najkorzystniejszą za cenę 4.244,05 zł brutto firmy PHU "AGAT" P. 
Wasilewski ul. 1 Maja 22 a, Barlinek.   

 
32. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy ANNDOM Sp. z o. o. 

Gizyn 45, Nowogródek Pomorski dot. ustanowienia służebności drogowej na 
dz. nr 47 obr. Moczkowo. Burmistrz ustosunkował się negatywnie do 
przedmiotowego wniosku, stanowisko burmistrza zostało określone w zawartej 
umowie między wnioskodawcą a Gminą Barlinek. 

 
33. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o kupno części 

działek gruntu nr 803/6, 292/2 przy ul. Długiej w Barlinku. Teren ten 
wnioskodawca dzierżawi na czas nieoznaczony. Na teren obejmujący 
przedmiotowy grunt nie ma planu zagospodarowania przestrzennego, a w 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Barlinek oznaczony symbolem MM- jako tereny miejskich zespołów 
zabudowy. Teren przyległy, a może w części i ten grunt przeznaczony jest pod 
tzw. obwodnicę. Burmistrz rozpatrzył powyższy wniosek negatywnie.  

 
 

34. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na sprzęt RTV i AGD oraz montaż 
rolet zewnętrznych do Świetlicy Wiejskiej w Żydowie. Na zakup sprzętu RTV 
i AGD do Świetlicy Wiejskiej w Żydowie wpłynęły 2 oferty. Burmistrz wybrał 
ofertę najkorzystniejszą za cenę 2.416,90 zł. brutto firmy NEONET S.A. Salon 
w Barlinku, ul. Rynek 10. Na dostawę wraz z montażem 6 rolet zewnętrznych 
aluminiowych do Świetlicy Wiejskiej w Żydowie wpłynęły 2 oferty. Burmistrz 
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wybrał ofertę najkorzystniejszą za cenę 2.769,40 zł brutto firmy PANEL- 
DOM ul. Górna 1 A, Barlinek. 

 
35. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem ZIR w sprawie przedłużenia prac 

komisji do spr. szacowania szkód w plonach w związku na podstawie 
Rozporządzenie Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi z dnia 13 września 2010 r. 
sprawie szczegółowych warunków i trybu przyznawania pomocy finansowej w 
ramach działania "Przywracanie potencjału produkcji rolnej zniszczonego w 
wyniku wystąpienia klęsk żywiołowych oraz wprowadzenie odpowiednich 
działań zapobiegawczych" objętego Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich 
na lata 2007-2013. Burmistrz polecił wystosować pismo do 
Zachodniopomorskiej Izby Rolniczej z zapytaniem czy prace komisji pozwolą 
uzyskać odpowiednią pomoc dla rolników w związku z rozporządzeniem Rady 
Ministrów dot. braku ogłoszenia stanu klęski żywiołowej z uwagi na brak 
wystąpienia takiego stanu na terenie gminy, oraz o poinformowanie czy osoby 
będące członkami komisji ds. szacowania strat w uprawach zbóż poniesionych 
przez rolników, uczestniczące z ramienia Zachodniopomorskiej Izby Rolniczej 
otrzymują z tego tytułu diety.    

 
36. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na wymianę stolarki okiennej w 

Świetlicy Wiejskiej w Moczkowie. Wpłynęły 3 oferty. Burmistrz wybrał ofertę 
najkorzystniejszą za cenę 4.244,5 zł brutto firmy PHU Agat P. Wasilewski, 
Barlinek.   

 
37. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą rozbiórki dwu boksowego garażu 

OSP przy ul. Bocznej w Barlinku. Burmistrz wyraził zgodę na powyższą 
rozbiórkę przy dopełnieniu wszelkich formalności oraz pozytywnej opinii 
Radcy Prawnego. 

 

38. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją o stanie Gminy Barlinek oraz 
perspektywach rozwoju w aspekcie pozyskiwania nowych inwestorów w 2010 
roku. Burmistrz zaakceptował przedmiotową informację i polecił przedłożyć 
do Rady Miejskiej w/m.  

 

 
   IV.     W zakresie spraw gospodarki mieniem komunalnym i ochrony środowiska: 

 

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Enea Operator Oddział 

Dystrybucji Gorzów Wlkp. dotyczący wymiany stacji transformatorowej nr S-
2608 oraz ułożenia dwóch linii kablowych 0,4 kV na działce 237/9 obr. 1 B-
ek. Wnioskodawca proponuje z przedmiotowej działki wydzielić część pod 
stację transformatorową, którą odkupi za kwotę ustalona przez biegłego 
rzeczoznawcę, oraz ustanowić służebność przesyłu na linię kablową 0,4 kV o 
długości 6,5 mb. przebiegającą na niewykupionym fragmencie działki nr 
237/9. Po analizie burmistrz wyraził zgodę na powyższe, polecił przedłożyć 
stosowny projekt uchwały do Rady Miejskiej w/m. Sprawę podziału przydziela 
się referatowi RG.     

2. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie zatwierdzenia składu komisji 
przetargowej w celu przeprowadzenia przetargu nieograniczonego przedmiotu 
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dzierżawy stanowiącego część nieruchomości zabudowanej - dz. nr 245/2, 
246/22 Barlinek. Skład komisji przetargowej: A. Pakosz, T. Stankiewicz, P. 
Krzepińska. 

 
3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Radnej Haliny Kasprzak o 

postawienie koszy na terenie parkingu przy GBS. W związku z 
przeprowadzona wizją w terenie z udziałem radnej oraz pracownika PGK Sp. z 
o. o. podczas której nie wykazano potrzeby podjęcia w/w działań burmistrz 
rozpatrzył wniosek negatywnie.  

 
4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Radnej Haliny Kasprzak o 

dostawienie kilku ławek na terenie placu zabaw przy ul. Strzeleckiej w 
Barlinku. Po przeprowadzonej wizji w terenie z udziałem pracownika PGK Sp. 
z o. o. burmistrz polecił zamontować dodatkowo 1 ławkę. 

 
5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Radnego Marka Kurkiewicza 

dotyczący parkujących na ul. Chopina pojazdów ciężarowych. 
Przeprowadzona wspólnie z Policją kontrola wykazała zanieczyszczenie ulicy 
olejem. Właścicielowi zastanego pojazdu przekazano polecenie oczyszczenia 
ulicy. Obecnie parkujące auto nie powoduje zanieczyszczeń oraz zagrożenia 
dla ruchu drogowego. 

 
6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem BTBS. Sp. z o. o. w sprawie 

wymiany stolarki okiennej w Małym Przedszkolu w miejscowości Rychnów 
56. Ze względu na brak środków finansowych wykonane zostanie 
uszczelnienie okien. BTBS Sp. z o. o. jako zarządca ma zabezpieczyć środki 
na rok 2011 na w/w zadanie. 

 
7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą PGK Spółka z o.o. oraz koszty 

związane z eksploatacją i konserwacją oświetlenia cmentarza, drogi 
dojazdowej i parkingu. Koszt w skali roku przy 42 oprawach to kwota 
4.304,16 zł brutto. Koszt zużycia energii w skali roku to kwota ok. 14 000 zł 
brutto. Burmistrz polecił wystosować wniosek o zabezpieczenie środków w 
budżecie Gminy na 2011 rok. Jednocześnie burmistrz wyraził zgodę na 
zabezpieczenie drogi dojazdowej oraz parkingu szlabanami, wykonane 
zostanie 5 blokad. Szacowany koszt to kwota 2.500,00 zł brutto.    

 
8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PGK Spółka z o.o. w sprawie 

sfinansowania wykonania nowych podestów drewnianych służących do 
obsługi imprez miejskich w kwocie 4.000,00 zł brutto. Burmistrz wyraził 
zgodę na powyższe. Szczegóły, co do wykonania podestu należy uzgodnić z 
BOK. Koszty pokryte zostaną ze środków z Budżetu Gminy Barlinek 2010r. 
przeznaczonych na naprawę infrastruktury turystycznej.  

 
9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z propozycją zakupu wraz z kosztami sprzętu 

do wyłapywania oraz transportu zwierząt dla OSP w Barlinku. W skład sprzętu 
zalicza się: składane klatki, rękawice poskrom dla psów i kotów, przyczepka 
do transportu zwierząt. Łączny koszt to kwota ok. 5.000,00 zł brutto. 
Burmistrz wyraził zgodę na powyższy zakup. 
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10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem członków WM przy ul. Boczna 9 
o wyrażenie zgody na prawo do dysponowania nieruchomością w celu 
rozbiórki budynku gospodarczego. Gmina prowadzi postępowanie o zbycie 
gruntu zabudowanego oznaczonego odpowiednio działkami nr 560/8 i 560/9 
na rzecz wspólnot mieszkaniowych położonych w Barlinku przy ul. Bocznej 7 
i 9. Budynek gospodarczy będący przedmiotem wniosku posadowiony jest w 
równych częściach w granicach działek nr 560/8 560/9. Gmina wykazała wolę 
zbycia nieruchomości z przeznaczeniem budynku gospodarczego do rozbiórki 
z uwagi na jego zużycie techniczne. Dwóch właścicieli lokali - członków 
wspólnoty mieszkaniowej nieruchomości położonej przy ul. Bocznej 7 nie 
wyraża zgody na rozbiórkę budynku gospodarczego. Według informacji 
uzyskanej od Administratora nieruchomości BTBS Sp. z o. o. dotychczasowe 
umowy na korzystanie z komórek wygasły lub zostały wypowiedziane ze 
względu na prowadzona przez Gminę procedurę zbycia nieruchomości. 
Faktycznie budynek gospodarczy jest użytkowany, użytkowanie 
poszczególnych komórek odbywa się bez żadnego stosunku prawnego, 
użytkujący ( 4 osoby) regularnie wnoszą opłaty za korzystanie z komórek. 
Burmistrz polecił wystosować pismo do BTBS Sp. z o. o. o podjęcie działań 
mających na celu wydanie w terminie 14 dni budynku przez dotychczasowych 
posiadaczy ponieważ uzyskanie tytułu do dysponowania nieruchomością na 
cele związane z rozbiórką budynku gospodarczego uwarunkowane jest 
stwierdzeniem, że budynek znajduje się w wyłącznym posiadaniu i korzystaniu 
przez właściciela -Gminę Barlinek. 

 
11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją o stanie zabudowy gospodarczej 

w granicach nieruchomości oznaczonej działkami 39/1,39/3 położonej w 
Dzikówku. Nieruchomość objęta jest prawem współwłasności, Gmina jest 
współwłaścicielką nieruchomości w udziale do 1/2 części. Nieruchomość 
zabudowana jest budynkami mieszkalnymi i budynkami gospodarczymi. W 
granicach nieruchomości położone są budynki gospodarcze w złym stanie 
technicznym, szczególne zagrożenie stanowi budynek gospodarczy w 
sąsiedztwie drogi stanowiącej własność Gminy Barlinek. Odpowiedzialność za 
stan nieruchomości ciąży na współwłaścicielach nieruchomości i 
posiadaczach. Burmistrz polecił zgłosić do właściwego organu administracji 
budowlanej informację o usunięciu budynku stanowiącego zagrożenie, oraz 
zorientować się o koszt takiej rozbiórki.  

 
12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Chrześcijańskiej Wspólnoty 

Zielonoświątkowej Zbór "GENEZARET" ul. Tunelowa 6 Barlinek z prośbą o 
udostępnienie podestu znajdującego się na Rynku Miejskim oraz energii 
elektrycznej w dniu 18.09.2010r. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe.   

 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych dotyczący 
wyrażenia zgody na wybudowanie fundamentu pod pojemnik na śmieci na 
dzierżawionej działce nr 651/14 obr. 2 B-ek, oraz przesunięcie terminu kupna 
powyższej nieruchomości. Po analizie burmistrz wyraził zgodę na powyższe. 

 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z opinią BTBS Sp. z o. o. w zakresie podziału 
lokalu mieszkalnego nr 4 położonego w budynku przy ul. 1 Maja 2 w Barlinku 
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na dwa odrębne lokale mieszkalne. Po analizie burmistrz polecił BTBS Sp. z o. 
o. zabezpieczyć środki na 2011 rok na adaptację w/w lokalu mieszkalnego. 

 
15. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zmiany zapisów w Uchwale Nr 

XL/601/2009 Rady Miejskiej w Barlinku w sprawie zapobiegania 
bezdomności zwierząt. Burmistrz zapis w &9, który brzmi: „Koszt wyłapania, 
transportu i utrzymania w schronisku zwraca Gminie właściciel złapanego psa, 
jednorazowo w wysokości 800,00 zł. Wysokość tej kwoty jest corocznie 
podnoszona o 5%. W terminie 7 dni od daty złapania psa właściciel psa 
zobowiązany jest: zwrócić Gminie w/w koszty, a następnie odebrać psa ze 
schroniska…” zmienia na zapis: „ Koszty wyłapania, transportu i utrzymania 
w schronisku zwraca Gminie właściciel złapanego psa w wysokości kosztów 
poniesionych przez Gminę z tego tytułu. W terminie 7 dni od daty ustalenia 
właściciela psa tenże zobowiązany jest zwrócić Gminie w/w koszty, a 
następnie odebrać psa ze schroniska”. 

 
16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na dzierżawę nieruchomości 

położonych przy ul. Gorzowskiej 78 w Barlinku. Wpłynęły 2 oferty. Burmistrz 
wybrał ofertę najkorzystniejszą za cenę 1.200,00 zł brutto Pana R. Siwek ul. 
Kościelna 11/16 Barlinek. 

 
17. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą montażu siłowni zewnętrznej przy 

ul. Sportowej w Barlinku. Burmistrz polecił zakupić urządzenia, które 
zamontowane zostaną wiosną 2011 roku. Polecił natomiast uporządkować 
teren poprzez zlecenie wycinki drzew przeznaczonych do usunięcia.   

 
18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy HaCon dotyczący 

wyrażenia zgody na odprowadzanie wód opadowych do rowu przydrożnego ul. 
Fabrycznej. Po analizie burmistrz ustalił, że odprowadzanie oczyszczonych 
wód deszczowych będzie możliwe pod warunkiem przejęcia przez firmę 
HaCon Sp. z o. o. w utrzymanie całego rowu łącznie z przepustem 
przebiegającym pod drogą. 

 
19. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie powołania Komisji 

Weryfikacyjnej oraz ustalenia wzorów wniosków. 
 

20. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie powołania składu Komisji 
Weryfikacyjnej. 

 
21. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie sprzedaży nieruchomości- 

lokali mieszkalnych - stanowiących przedmiot własności Gminy Barlinek na 
rzecz najemcy. 

 
22. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą stanu zabudowy gospodarczej w 

granicach nieruchomości oznaczonej działkami 39/1,39/3 położonej w 
Dzikówku. W związku z przeprowadzoną wizją lokalna w terenie stwierdzono, 
iż zagrażająca ściana w/w zabudowy uległa zawaleniu, co automatycznie 
zlikwidowało zagrożenie dla użytkowników drogi. Burmistrz odstąpił od 
zgłoszenia rozbiórki do organu budowlanego. 
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23. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych o ustalenie 
numeru porządkowego nieruchomości przeznaczonej pod zabudowę 
oznaczonej dz. nr 51/3 obr. Osina. Burmistrz ustalił numer porządkowy dla 
w/w nieruchomości  Jaromierki 27e. 

 
24. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wynikami konsultacji z mieszkańcami w 

sprawie nadawania nazw rondom przeprowadzonymi od 10 do 28 września 
2010 r. Biorący udział w konsultacji (w badaniu ankietowym 
przeprowadzonym w Urzędzie i na stronie internetowej barlinek.pl)  
odpowiadali na pytania: 
1) czy zasadne jest nadawanie nazw rondom w Barlinku, 
2) w wypadku udzielenia odpowiedzi pozytywnej – o podanie propozycji 
nazwy ronda położonego w Barlinku u zbiegu ulic Kombatantów i Szosowej. 
Wyniki konsultacji: 
a) na postawione pytania oddano 205 głosów (w Urzędzie - 32 głosy, na 
stronie internetowej - 173 głosy), 
b) na pytanie czy zasadne jest nadawanie nazw rondom w Barlinku:  
twierdząco odpowiedziało - 107, 
negatywnie odpowiedziało - 98, 
c) najczęściej wymieniane propozycje nazw (największa ilość głosów): 
Działkowe (13), Emanuela Laskera (10) , Ogrodników (7), Przelewickie (6), 
Jana Pawła II (5), Ofiar Katynia (3), Jaromierki (3).  
Burmistrz polecił wyniki w/w konsultacji podać do publicznej wiadomości.  

 
25. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie podania do publicznej 

wiadomości wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży. 
 

26. Burmistrz Barlinka przedstawił sprawę zlecenia aktualizacji rzutu poziomego 
parteru budynku położonego w Rychnowie 45. Ze względu na przebudowę 
lokalu niemieszkalnego (świetlicy wiejskiej) należy wykonać w/w 
aktualizację. Burmistrz wyraził zgodę na zlecenie wykonania aktualizacji rzutu 
parteru obejmującego przebudowaną część budynku t.j. lokal niemieszkalny 
rzeczoznawcy majątkowemu L. Piszczyk.   

 
 
  V.    W zakresie spraw oświaty:  
 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze zmianami w arkuszach organizacyjnych 
szkół i przedszkoli- aneksy do arkuszy. Burmistrz pozytywnie zatwierdził 
przedmiotowe aneksy do arkuszy. 

 
2. Burmistrz Barlinka przy udziale dyrektorów szkół wręczył akty mianowania i 

listy gratulacyjne nauczycielom, którzy uzyskali stopień awansu nauczyciela 
mianowanego i dyplomowanego.  

 
3. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zakupu stroju dla 

przeprowadzających dzieci przez jezdnię przy placówkach: SP Nr 4, PG Nr 2, 
PM Nr 1 w Barlinku w celu zapewnienia bezpiecznego dojścia do szkoły. 
Burmistrz wyraził zgodę na zakup w/w stroju i polecił przekazać go do SP Nr 
4.  
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4. Burmistrz Barlinka polecił ROś wystosować pismo do Szkół i Placówek 

Oświatowych z prośbą o przeprowadzenie pogadanek i akcji informacyjnej na 
temat szkodliwych skutków zażywania przez młodzież środków odurzających 
"dopalaczy". Informację o podjętych działaniach i zakresie przeprowadzonej 
akcji należy poinformować do dnia 15.10.2010r.   

 
 
 
 
   VI.     W zakresie spraw ogólnoorganizacyjnych: 

 
1. Burmistrz Barlinka polecił przygotować projekt uchwały w sprawie zakazu 

wprowadzania do obrotu tzw. dopalaczy na terenie miasta i gminy Barlinek i 
przedłożyć do Rady Miejskiej w/m. 

 
2. Burmistrz Barlinka polecił RO wystosować wniosek do Powiatowego Urzędu 

Pracy w Myśliborzu o sfinansowanie 1 pracownika publicznego do 
przeprowadzania dzieci przy Szkole Podstawowej Nr 1 w Barlinku. 

 
3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją z działalności Barlineckiego 

Ośrodka Kultury. Burmistrz zaopiniował w/w informację pozytywnie i polecił 
przekazać do Rady Miejskiej w/m. 

 
4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z protokołem z posiedzenia komisji 

przyznającej nagrody Burmistrza Barlinka za osiągnięcia dydaktyczno- 
wychowawcze 2010r. Burmistrz zatwierdził przedmiotowy protokół. Nagrody 
zostaną wręczone nauczycielom z okazji Dnia Edukacji Narodowej.  

 
5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały w sprawie programu 

współpracy Gminy Barlinek z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2011. Prezes 
Stowarzyszenia "Lider Pojezierza" Lokalna Grupa Działania zaproponował, 
aby w przedmiotowym projekcie uchwały zawrzeć zapis o wspieraniu działań 
organizacji pozarządowych przy ubieganiu się o środki z funduszy unijnych. 
Burmistrz postanowił w przedmiotowym projekcie uchwały zawrzeć 
następujący zapis: " Gmina może udzielić zwrotnego wsparcia finansowego 
organizacjom pozarządowym na realizację projektów dofinansowanych z 
innych źródeł niż budżet Gminy, do wysokości wydatków podlegających 
refundacji związanych z realizowanym projektem". Burmistrz zaopiniował 
pozytywnie przedmiotowy projekt uchwały i polecił przekazać do Rady 
Miejskiej w/m. 

 
6. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie wprowadzenia regulaminu 

udzielania zamówień publicznych o wartości poniżej 14.000 euro. 
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  VII.     W zakresie spraw BOK:   

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą udoskonalenia tras Nordic Walking, 

poprawy infrastruktury oraz m. in. oznakowania tras tabliczkami 
informacyjnymi w 3 językach oraz sprawą zamontowania 4 tablic 
informacyjnych na terenie miasta. Burmistrz sprawę poprawy infrastruktury 
oraz uatrakcyjnienie tras NW powierzył RI poprzez przygotowanie 
stosownego projektu. Pod koniec roku ( grudzień) burmistrz planuje spotkanie, 
na którym zostanie omówiona sprawa możliwości realizacji inwestycji poprzez 
projekty (omówienie idei projektu, źródła finansowania, zakres). Burmistrz 
wspomniał także o powoływaniu Rady Turystyki ( 3, 4 razy w roku) celem 
przestawienia istotnych spraw związanych z turystyką. Burmistrz wyraził 
zgodę na zamontowanie 4 tablic informacyjnych na terenie miasta Barlinka: 1 
tablica z atrakcjami miasta m.in. z zabytkami Barlinka i okolic na Rynku 
Miejskim, tablice edukacyjne wokół murów obronnych, tablica przy lipie - 53 
równoleżnik, oraz tabliczka przy szalecie miejskim z napisem WC.  

 

2. Burmistrz zapoznał ze sprawą bieżącego utrzymania czystości na 
wewnętrznym Placu Folwarku i wokół Ruin XIV Wiecznego Kościoła w m. 
Równo, oraz utrzymanie czystości i dojścia do 2 pomników przyrody - drzew 
Platany w m. Niepołcko.     

 

3. Burmistrz zapoznał się również ze sprawą odnowienia oznakowania 
niebieskiego szlaku pieszego oraz błękitnej trasy legend.   

 
 
 
  VIII.     W zakresie spraw OC:   

 
1.   Zostało przeprowadzone szkolenie obronne kadry kierowniczej UM w/m. 

 
 
 
 
  IX.     W zakresie spraw informatycznych:   

 
 

1.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na 30 krzeseł stadionowych na 
Boisko Orlik 2012 przy PG Nr 1 B-ek. Wpłynęły 2 oferty. Burmistrz wybrał 
ofertę najkorzystniejszą za cenę 5.297,85 zł. brutto firmy Nowy Styl Sp. z o. o. 
ul. Pużaka 49, 38-400 Krosno. Krzesła zostaną zamontowane pod warunkiem 
nie naruszenia gwarancji wykonawcy Boiska Orlik 2012. Koszt zakupu w/w 
krzeseł będzie pokryty ze środków PG Nr 1. Burmistrz przekazał sprawę do 
RI. 
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W okresie od dnia 15 września 2010r. do dnia 19 października 2010r. Burmistrz 
Barlinka wydał następujące zarządzenia : 

 
 
Lp. Nr 

Zarządzenia 

W sprawie Data Uwagi 

1 133/2010 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2010 
rok. 

16.09.2010r. RF.I. 

2 134/2010 Zbycia w trybie bezprzetargowym 
nieruchomości gruntowej położonej w 
Barlinku przy ul. Sportowej w celu 
poprawienia warunków zagospodarowania 
przyległej nieruchomości. 

16.09.2010r RG.IV. 

3 135/2010 Zbycia w trybie bezprzetargowym 
nieruchomości gruntowej położonej w 
Barlinku przy ul. Sportowej w celu 
poprawienia warunków zagospodarowania 
przyległej nieruchomości. 

16.09.2010r RG.IV 

4 136/2010 Przeprowadzenia okresowej inwentaryzacji 
aktywów i pasywów Gminy Barlinek. 

17.09.2010r RO.I. 

5 137/2010 Układu wykonawczego budżetu Gminy 
Barlinek na 2010 rok. 

23.09.2010r RF.I. 

6 138/2010 Sprzedaży w trybie bezprzetargowym 
działek gruntu położonych w Barlinku przy 
ul. Gorzowskiej w celu poprawienia 
warunków zagospodarowania przyległej 
nieruchomości. 

23.09.2010r. RG.IV. 

7 139/2010 Ogłoszenia wykazu nieruchomości 
przeznaczonej do sprzedaży położonej w 
miejscowości Krzynka. 

23.09.2010r RG.IV. 

8 140/2010 Sprzedaży w trybie bezprzetargowym 
nieruchomości gruntowej położonej w 
Barlinku przy ul. Fabrycznej na rzecz 
użytkowników wieczystych tej 
nieruchomości . 

23.09.2010r RG.IV. 

9 141/2010 Zamknięcia konsultacji społecznych 
dotyczących nadawania nazw rondom.  

27.09.2010r. RGM.II. 

10 142/2010 Sprzedaży w trybie bezprzetargowym 
nieruchomości gruntowej położonej w 
Barlinku przy ul. Fabrycznej na rzecz 
użytkowników wieczystych tej 
nieruchomości. 

23.09.2010r RG.IV. 

11 143/2010 Sprzedaży nieruchomości- lokali 
mieszkalnych - stanowiących przedmiot 
własności Gminy Barlinek na rzecz 
najemcy. 

30.09.2010r RGM.II. 

12 144/2010 Powołania Komisji Weryfikacyjnej oraz 
ustalenia wzorów wniosków.  

30.09.2010r. RGM.III. 

13 145/2010 Powołania składu Komisji Weryfikacyjnej. 30.09.2010r. RGM.III. 
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14 146/2010 Ogłoszenia wykazu nieruchomości 
gruntowej przeznaczonej do sprzedaży 
położonej w Rychnowie. 

30.09.2010r RG.IV. 

15 147/2010 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2010 
rok. 

30.09.2010r. RF.I. 

16 148/2010 Podania do publicznej wiadomości wykazu 
nieruchomości przeznaczonych do 
sprzedaży. 

08.10.2010r. RGM.II. 

17 149/2010 Wprowadzenia regulaminu udzielania 
zamówień publicznych o wartości poniżej 
14.000 euro. 

08.10.2010r Sekretarz 
Barlinka 

18 150/2010 Ogłoszenia wykazu nieruchomości, 
przeznaczonej do oddania w dzierżawę w 
drodze bezprzetargowej na rzecz 
dotychczasowego dzierżawcy, położonej w 
obrębie Okunie, gm. Barlinek. 

12.10.2010r RGM.IV. 

19 151/2010 Ogłoszenia wykazu nieruchomości, 
przeznaczonej do oddania w dzierżawę w 
trybie bezprzetargowym na okres 3 lat 
nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Barlinek, położonej w obrębie 
Moczkowo, gm. Barlinek. 

12.10.2010 RGM.IV. 

20 152/2010 Ogłoszenia wykazu nieruchomości, 
przeznaczonej do oddania w dzierżawę w 
trybie bezprzetargowym na okres 3 lat 
nieruchomości, położonej przy ul. 31- go 
Stycznia, stanowiącej własność Gminy 
Barlinek. 

12.10.2010 RGM.IV 

21 153/2010 Ogłoszenia wykazu nieruchomości, 
przeznaczonej do oddania w dzierżawę na 
czas nieoznaczony w trybie 
bezprzetargowym, położonej w obrębie 
Dzikowo, gm. Barlinek. 

12.10.2010 RGM.IV 

22 154/2010 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2010 
rok. 

11.10.2010r RF.I. 
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Rozszerzenie sprawozdania z pracy Burmistrza Barlinka 

w okresie międzysesyjnym. 

 

     W okresie międzysesyjnym uczestniczono w spotkaniach, na których 

podjęto wiele tematów dot. funkcjonowania Gminy Barlinek. Odbyły się 

następujące spotkania: 

 
1. W Urzędzie Miejskim w/m odbyło się spotkanie z przedstawicielami Firmy 

Masters - wykonawcami modernizacji Stadionu Miejskiego w Barlinku w sprawie 
realizacji umowy. 

2. W Urzędzie Miejskim w/m odbyła się uroczystość wręczenia aktów mianowania i 
listów gratulacyjnych nauczycielom, którzy uzyskali stopień awansu nauczyciela 
mianowanego i dyplomowanego.  

3.  Spotkano się z dyrektorami szkół oraz organizatorami Jesiennych Biegów 
Leśnych w sprawie organizacji imprezy. 

4. Spotkano się z przedstawicielami OPS w Barlinku w sprawie zbiórki pieniędzy na 
zakup butów dla najbardziej potrzebujących dzieci. 

5. W SP 1 odbyło się otwarcie klas dydaktycznych i aneksów zabawowych dla 
najmłodszych dzieci uczęszczających do w/w szkoły. 

6. Odbyły się 1 Mistrzostwa Europejskiej Stolicy Nordic Walking w Barlinku, 
zorganizowane na terenie PG Nr 1. 

7. Na Rynku Miejskim w Barlinku przy współorganizacji SP Nr 1 odbył się Dzień 
Bez Samochodu.  

8. W Urzędzie Miejskim w/m odbyło się spotkanie z organizacjami na temat zbiórki 
butów dla najbardziej potrzebujących dzieci. 

9. Spotkano się z Firma PBR nt. realizacji modernizacji ulicy Fabrycznej.  
10. Spotkano się z przedstawicielami Północnej Izby Gospodarczej w Szczecinie w 

sprawie organizacji w Barlinku I Forum Gospodarczego. 
11. W Urzędzie Miejskim w Barlinku odbyło się spotkanie nt. programu "Koalicja na 

rzecz bibliotek". 
12.  Otwarte zostały kolejne izby w Muzeum w Dziedzicach oraz zakończono projekt 

dot. modernizacji Cmentarza Wojennego Woldenberczyków oraz obiektów po 
byłej szkole.  

13. W Płonnie odbyło się Święto Pieczonego Ziemniaka. 
14. W Koszalinie w siedzibie WFOŚ i GW Prezes PWK "Płonia" Z. Burdziński 

podpisał umowę z Prezesem Funduszu na dofinansowanie projektu wodociągowo-
kanalizacyjnego ze środków programu unijnego "Infrastruktura i Środowisko".  

15. W Urzędzie Miejskim w/m odbyło się kolejne spotkanie nt. wniosku Firmy 
Masters dot. przedłużenia terminu realizacji umowy. 

16. Spotkano się w siedzibie Dyrekcji PKP Nieruchomości w sprawie przejęcia przez 
Gminę nieruchomości kolejowych na potrzeby budowy przyszłej tzw. obwodnicy 
śródmieścia. 

17.  W Mostkowie odbyło się zebranie wiejskie dotyczące bieżących spraw sołeckich. 
18. Spotkano się z wykonawca modernizacji drogi do Janowa w Sołectwie Lutówko w 

sprawie terminowej realizacji oraz zakresu umowy. 
19. Spotkano się z Firmą Masters Szczecin w sprawie rozwiązania umowy na 

modernizację Stadionu Miejskiego w Barlinku.  
20. Spotkano się z dyrektorami szkół SP 1, PG 1 w sprawie realizacji projektu 

termomodernizacyjnego tych szkół.  
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21. Odbyły się XXXI Biegi Leśne.  
22. Spotkano się z Prezesem Stowarzyszenia Bratek w sprawie zwiększenia dotacji na 

prowadzenie przedszkola oraz omówienia realizacji budowy przez stowarzyszenie 
centrum. 

23. Spotkano się z przedstawicielem "Puszczy Zielonka" w sprawie prezentacji i 
pomocy Gminy Barlinek we wdrażaniu projektu Nordic Walking. 

24. Spotkano się z inwestorem budowy centrum na Górnym Tarasie. Spotkanie 
dotyczyło realizacji projektu oraz uzgodnienia właściwego dojścia i dojazdu do 
Placówek Oświatowych na Górnym Trasaie. 

25. Odbyło się kolejne spotkanie Uniwersytetu III Wieku. 
26. Odbyło się spotkanie z przedstawicielami GBS Bank w Barlinku w sprawie 

finansowania projektów realizowanych przez PKW "Plonia" i BOK. 
27. Spotkano się z firma Fasada w sprawie realizacji Europejskiego Centrum Spotkań. 
28. Spotkano się z przedstawicielami Poczty Polskiej i Pogotowia Ratunkowego w 

Barlinku w sprawie funkcjonowania tych instytucji na terenie Gminy Barlinek. 
29. Spotkano się z Konsulem Honorowym Włoch dr. Angelo Rella.  
30. Spotkano się z przedstawicielami Firmy PBR w sprawie realizacji inwestycji przy 

ul. Fabrycznej w ramach projektu tzw. "schetynówki". 
31. Spotkano się z organizacjami pozarządowymi w sprawie współpracy Gminy 

Barlinek z organizacjami. 
32. Odbył się Jesienny Rajd Nordic Walking. 
33. Odbyły się dożynki wiejskie w m. Mostkowo. 
34. Spotkano się z wykonawcą zespołu boisk Orlik 2012 w Mostkowie w sprawie 

realizacji projektu. 
35. Spotkano się z przedstawicielem Zarządu SEC Szczecin w sprawie planów 

inwestycyjnych na rok 2011. 
36. Spotkano się z Zarządem Oddziału Polskiego Związku Emerytów Rencistów i 

Inwalidów w sprawie organizacji Dnia Seniora w Barlinku. 
37. Odbyły się gminne uroczystości z okazji Dnia Edukacji Narodowej oraz Dnia 

Białej Laski. 
38. Odbyła się Inauguracja Roku Kulturalnego w Barlinku.  
39. Rozstrzygnięto przetarg na dzierżawę nieruchomości przy ul. Gorzowskiej 70 w 

Barlinku.  
40. Odbyła się kolejna Rada Budowy, na której ustalono terminy poszczególnych 

etapów budowy. 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 


